
ZÁPIS Č. 2/2021 Z JEDNÁNÍ KOMISE ZDRAVÉHO MĚSTA a MA21 

konaného dne 19. května 2021 od 15:00 hod. v zasedací místnosti MÚ 

 

Přítomni: Horáček, Soukupová, Rejlová, Otáhalová, Šolcová, Šnorbert, Trömerová 

Omluveni: Hlaváč, Kunátová 

 

1. Doporučení Radě města (Zastupitelstvu města) 

 

2. Podněty pro Městský úřad 

 

3. Různé 

 

- Lavičky: komise řešila osazení laviček v areálu Hraběnka v úseku od buněk k lesu (aby 

důchodci si na cestě mohli odpočinout). Tento námět je již obsažen ve Zdravotním plánu 

města Jilemnice. Mělo by se jednat o 1 -2 lavičky u odpadkových košů laviček. Vše je třeba 

projednat se správcem areálu – p. J. Hornigem za Sportovní centrum Jilemnice.   

     /Horáček/ 

 

- Odpadky u nákupního domu Tesco a JIP. Odpadky jsou poházené mimo stále naplněné 

nádoby k tomu určené.                                                                      /všichni/ 

 

- Revitalizace parku na sídlišti. Toto téma je již zpracované projektem. Vzhledem 

k nezajištění souhlasu všech vlastníků z domu nad TESCEM bude třeba tento projekt 

přepracovat tak, aby vlastníci nebyli přímí účastníci řízení.                                   /Šnorbert/ 

 

- Zídka u Kuželny, volejbalového hřiště. Tato opěrná zeď se sype a je proto nebezpečná pro 

okolí. Projednání nápravy se správcem p. J. Hornigem.                               /Horáček/ 

 

- Podpora místní agendy MA21 

o Ohlédnutí zpět na působení ZM. Spustit restart starých věcí, které byli v plánu či již 

zaběhnuté (školní projekty Fórum ZM dne 23. 9. 2021, grantové programy – 

osvětové akce + strategické plánování, Evropský týden mobility).            /Šnorbert/ 

 

 

Z proběhlých akcí: 

- Shrnutí proběhlé akce Jarmark, porovnání s předešlými a případné zamyšlení, co vylepšit 

na další Jarmark           /SDJ/ 

 

 

Příští jednání komise Zdravého města se uskuteční 7. 6. 2021 od 
15hod. v zasedací místnosti radnice. 

 

 

 

 

 

V Jilemnici dne 27. května. 2021            

 

              Eliška Soukupová 

Zapsala: Nela Trömerová                        předseda komise     


